
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  2. 5. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Kořínková, dr. Moravec, doc. Anděl, doc.   
                 Hajer, doc. Eisenmann,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková. 

 
1. Děkan:  
      Zmínka o významných akcích PřF v rámci dubna 2007 – Czech nano Team (KFY),            
      Výstava sklípkanů (KBI). 
2. Děkan: Informace z kolegia rektorky  
 a) na kolegiu rektorky proběhla debata o názvech UJEP v cizích jazycích, bude vydána 
     směrnice UJEP 
 b) z kolegia rektorky vyplynulo, že je nutné zvážit výši poplatků studentů v rámci 
     nadstandardního studia. 
3. Děkan: Výroční zpráva o činnosti – 2006 

 a) děkan vznesl dotaz na připomínky a návrhy na změny, vyzval k diskusi 
  - děkan: upozornil na upřesnění počtu doktorandů na katedře informatiky na 6 
  - děkan: vyzval KBI a KCH k doplnění kombinací 
 b) VZ byla kolegiem odsouhlasena k odeslání do senátu (po zakomponování úprav). 
4. Tajemník: Výroční zpráva o hospodaření 2006 
 a) Tajemník vznesl dotaz na připomínky a doplnění 
  - děkan: v bodě 2 se nesprávně vyskytuje ÚPV 
  - děkan: nahradit „vysoká“ údržba za „vyšší“ 
  - děkan: v bodě 3, prvním odstavci vyškrtnout trojnásobný nárůst a procenta, 
  které nesedí, nebo upřesnit typ akce, o kterou se jedná 
  - Pavlík: v závěru nahradit 2005 rokem 2006 
 b) VZ byla kolegiem odsouhlasena k odeslání do senátu (po zakomponování úprav).  
5. Tajemník: Rozpočet neinvestičních výdajů 2007  
 a) Tajemník okomentoval a vysvětlil rozpočet a vyzval k dotazům a připomínkám 
  - děkan: navýšení mezd na PřF bylo vyšší než je doporučený průměr UJEP, a 
  to o 7%, minimálně 3%  jdou do tarifů = plošně 
  - děkan: rezerva, která je v rozpočtu uvažována, může být využita v rámci 
  možného krácení rozpočtu již na rok 2007, a to formou snížení normativu na 
  studenta  
  - dr. Moravec: dotaz na výrazný nárůst u služeb – tajemník vysvětlil ???… 
 b) rozpočet byl kolegiem odsouhlasen k odeslání do akademického senátu (nejpozději 
     týden před 15. 5. 2007). 
6. Děkan: Prostory Spolchemie 
 a) děkan vznesl dotaz na zájem o využití prostor 
  - děkan: upozornil na řadu nejasností, rozdělil situaci na dvě varianty: 
   i) v případě, že bude celá věc pro PřF ekonomicky nevýhodná, nebude 
   mít fakulta zájem 
   ii) v případě, že bude nabídka Spolchemie ekonomicky výhodná, lze ji 
   dále zvažovat 
  - doc. Hajer::vznesl dotaz, co to znamená „ekonomicky výhodné“    
  - děkan: ekonomicky výhodné = Spolchemie zainventuje do oprav a  
             bude požadovat vysoký (tržní) nájem 
  - prof. Nezbeda: ekonomicky výhodné = úpravy a uvedení do provozu uhradí 
   Spolchemie, vybavení PřF  
  - tajemník: revize a plná funkčnost diskutovaných prostor musí   
                                    být samozřejmou součástí smlouvy 



  - prof. Nezbeda: vznesl dva dotazy, které jsou zásadní pro další jednání ve věci 
              prostor Spolchemie  
   i) Jaký je časový horizont realizace kampusu?  
   ii) Kdo z PřF by využil získané prostory? 
  - děkan: ad i) přísliby realizace kampusu pro PřF jsou do dvou let,  
              realita je nejasná, ad ii) již v příštím roce budou scházet prostory všem 
   součástem PřF, ale není žádoucí, aby nové prostory využil od každé 
   součásti někdo, je vhodné (nutné) vybrat jednu součást 
  - doc. Hajer: vznesl návrh, zda nelze do diskuse o využití prostor zahrnout 
   plánované Přírodovědné gymnázium (lyceum) 
  - prof. Nezbeda: vznesl návrh na využití prostor pro specializované výzkumné 
   pracoviště Toxikologie …     
 b) závěr: děkan: před dalším jednáním v této záležitosti v rámci fakulty je nutné  
     vyjasnit se Spolchemií časové horizonty a konkretizovat okolnosti případné   
                realizace  
 c) v rámci výše zmíněné debaty zazněl návrh na nalezení náhradních prostor pro KI 
     PřF v souvislosti s nedostatkem prostor pro PřF. 
7. Proděkanka pro studium PřF 
 a) informovala o akreditování bakalářského prezenčního oboru Technická výchova se 
     zaměřením na vzdělávání (FVTM) a vyzvala KFY, KM a KCH ke spolupráci, 
     zmíněné katedry souhlasily s otevřením oboru ve 2. kole přijímacího řízení 2007  
 b) v rámci 2. kola přijímacího řízení vyzvala KFY ke zvážení kombinované fyziky, do 
     konce května přislíbila rozhodnutí o akreditaci 
 c) oznámila, že v pátek (27. 4. 2007) byly akreditace odevzdány na rektorát 
 d) přislíbila rozeslání harmonogramu přijímacího řízení na rok 2008. 
8. Proděkan pro vědu a zahraniční vztahy 
 a) informoval o Dnech vědy a výzkumu UJEP, DVaV bude v rámci PřF jednodenní a 
     uskuteční se pravděpodobně v průběhu 3. říjnového týdne, přesný termín bude 
     vyjasněn v průběhu června   
 b) v otázce převodu knihovny PF na knihovnu UJEP okomentoval situaci jako  n 
     nevyjasněnou 
 c) ve věci hodnocení VaV, konkrétně publikační činnosti oznámil, že bude otevřen 
     OBD Pro, aby mohly katedry zpětně vkládat údaje dle posledních kriterií a zahrnout 
     do nich i pracovníky pod UJEP, termín bude upřesněn e-mailem 
 d) je nutné doplnit data z let 2005, 2006, zkontrolovat recenzované a nerecenzované, u 
     nově dodaných titulů uvést, zda jsou recenzované či nerecenzované, i u sborníků.     
9. Proděkan pro rozvoj a informatizaci 
 a) informoval o vypsání vnějšího výběrového řízení (umístěno na webu UJEP a webu 
     PřF) do konce května, výběrová komise (stabilní) se sejde v polovině června, nástup 
     pracovníka od 15. září   
 b) informoval o vnitřním výběrovém řízení a o zástupcích vedení na jednotlivých 
     katedrách: KFY, MK – Mgr. Balej, KI – Doc. Pavlík, KCH – Dr. Kořínková,    
               KGEO -Doc. Novák 
 c) informoval o termínu Dne otevřených dveří Přírodovědecké fakulty UJEP, který byl 
     stanoven na 23. – 24. 11. 2007          
 d) informoval o rozdání tabulky zachycující statistiku z jakých míst republiky (dle 
     trvalého bydliště) se hlásí zájemci o studium na PřF 
  - dr. Moravec: vznesl návrh na vytvoření statistiky dle středních škol, které 
     zájemci o studium na PřF absolvovali.   
 



10.  Dr. Dvorníková 
 a) dotaz na vysvětlení nulové reakce na e-mail katedrám s žádostí o poskytnutí      
                fotogalerií, druhé vznesení žádosti   
 b) pochvala pro katedru chemie PřF za účast a reprezentaci fakulty na DOD      
                Spolchemie. 
11. Tajemník Přírodovědecké fakulty UJEP 
 a) informoval o čerpání knihovny 
 b) informoval, že právnička UJEP ve své funkci končí 
 c) upozornil členy kolegia na četné krádeže v prostorách České mládeže 8 a pobídl k 
     obezřetnosti 
 d) oznámil, že 15. května se koná školení řidičů referentů. 
12.  Různé 
 - Dvorníková:  vznesla dotaz na realizaci jazykových kurzů pro zaměstnance PřF, 
   podala podnět na realizaci kurzů AJ a NJ, typů začátečníci, pokročilí a pro managery, 
   a to v průběhu pracovní doby (tj. mezi 8:00 – 15:00) 
    Odpověď: bylo doporučeno řešit na univerzitní úrovni  
 - Nezbeda:  a) vznesl dotaz na nutnost uzavírání licenčních smluv se studenty 
    Odpověď: bude vyjasněno 
    b) vznesl dotaz na výši odměny za oponentské posudky  
    Odpověď: 500,- CZK 
   c) vznesl dotaz na postup při přidělování odměn z grantu 
    Odpověď: je nutné podat žádost a dát k podpisu děkanovi 
   d) vznesl dotaz, zda je reálné, aby KCH žádal v roce 2008 mikroskop za 
        cca. 2 000 000,- CZK 
    Odpověď: členové kolegia podání požadavku odsouhlasili 
 - Hajer:  a) vyzdvihl důležitost a  nepřehlédnutelný dopad akcí typu Výstava 
       sklípkanů v rámci propagace fakulty a přírodních věd   
   b) upozornil na nežádoucí souběh více druhů akcí na půdě fakulty.    
 
 
 
 
 
  
 
 

                                                                           Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
                                                                                          Děkan PřF UJEP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  dr. Sýkorová Dvorníková 


